
1 
 

PROTOKÓŁ Nr 34/2022 

posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej 

Rady Miejskiej w Wasilkowie, które odbyło się w dniu 29 marca 2022 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie 

 

Czas trwania posiedzenia: 16:00 – 20:30 

 

Posiedzeniu przewodniczył pan Andrzej Augustynowicz – Przewodniczący Komisji Ładu 

Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej Rady Miejskiej w Wasilkowie. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 12 Radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą Załącznik nr 

1 do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz, 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska, 

Zastępca Wydziału BGGN Beata Grzegorczyk-Andrejczuk, 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Goralewska, 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wasilkowie Iwona Mocniak. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz powitał obecnych i otworzył posiedzenie. 

Sprawdził kworum na podstawie listy obecności. Stwierdził, że obrady są prawomocne.  

 

Przewodniczący odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zapoznanie się ze stanem technicznym budynków komunalnych mieszkalnych – wizja 

lokalna. 

3. Stan bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy. 

4. Informacja o stanie ładu przestrzennego gminy. 

5. Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad komisji. 

 

Ad 2 

Komisja Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej zapoznała się ze stanem 

technicznym budynków komunalnych mieszkalnych. 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 3 porządku obrad –  

Stan bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy. 

 

Komendant Komisariatu Policji w Wasilkowie Anna Wąsowicz przedstawiła dane 

dotyczące bezpieczeństwa i porządku w gminie w 2021 r. w porównaniu do roku 2020 r.: 

- wzrosła liczba kradzieży, 
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- wzrosła liczba przestępstw typu uszkodzenie ciała, bójki, pobicia, 

- zmalała liczba kradzieży z włamaniem, 

- zmniejszenie liczby przestępstw związanych z przemocą domową, 

- najczęstsze zgłoszenia na Krajowej Mapie Zagrożeń Bezpieczeństwa to spożywanie alkoholu 

w miejscu zabronionym, grupowanie się nieletnich zagrożonych demoralizacją, niszczenie 

zieleni i znęcanie się nad zwierzętami. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Radna Anna Pszczółka zapytała, czy przewiduje się piesze patrole policji w mieście. 

 

Komendant Komisariatu Policji w Wasilkowie Anna Wąsowicz odpowiedziała, że w 

komisariacie policji w Wasilkowie nie ma wydziału prewencji i wystarczającej ilości 

funkcjonariuszy, żeby taką służbę zapewnić, ale funkcjonariusze, którzy zajmują się 

wykroczeniami czy dzielnicowi w rejonie poruszają się pieszo. 

 

Radny Janusz Kozłowski zapytał ilu dzielnicowych pracuje na terenie gminy i jaki jest stan 

wyposażenia, samochodów, którymi dysponują policjanci. 

 

Komendant Komisariatu Policji w Wasilkowie Anna Wąsowicz powiedziała, że jest dwóch 

dzielnicowych na terenie miasta i jeden na teren wiejski. Policjanci dysponują pięcioma 

samochodami, są one wysłużone i mają duży przebieg. Pani Komendant powiedziała, że złożyła 

wniosek z prośbą o dofinansowanie zakupu pojazdu. Burmistrzowie Wasilkowa, Supraśla i 

Czarnej Białostockiej wyrazili chęć współfinansowania połowy potrzebnej kwoty. Pozostałą 

część opłaca Komenda Główna Policji. Zapytała również o możliwość sfinansowania płatnych 

patroli policji. W zeszłym roku dofinansowanie wyniosło 10 tys. zł. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz zapewnił, że jest gotowy przeznaczyć środki na te 

cele. 

 

Ad 4 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 4 porządku obrad –  

Informacja o stanie ładu przestrzennego gminy. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału BGGN Beata Grzegorczyk-Andrejczuk przedstawiła 

informacje. Stanowią one załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Ad 5 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 5 porządku obrad – 

Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

 

a) Uchwała w sprawie zmian do budżetu gminy na 2022 r. 
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b) Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków 

na lata 2022-2037. 

c) Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na realizację inwestycji drogowych w 2022 r. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekty uchwał. 

I. DOCHODY - plan dochodów zwiększa się o 247 383 zł z tytułu: 

- dotacji na zakup samochodu do OSP w Dąbrówkach - 70 000 zł, 

- subwencji oświatowej - 55 291 zł, 

- wpływu zwrotu niewykorzystanej w 2021 r. dotacji - 32 864 zł, 

- zwiększenia dotacji na przedszkole - 57 228 zł, 

- dotacji na stypendia socjalne- 32 000 zł. 

-  II. WYDATKI  - zwiększa się plan wydatków o  1 122 953 zł z przeznaczeniem na: 

- dotację Powiatowi Białostockiemu na dokumentację projektową na budowę ścieżki 

rowerowej w ciągu drogi powiatowej nr 1418B na odcinku od ul. Wojtachowskiej do 

miejscowości Sochonie - 75 000 zł, 

- zwiększenie środków na inwestycję Szlaki turystyczne w Gminie Wasilków - 45 000 zł, 

- remont budynku przy ul. Białostockiej 32A - 35 000 zł, 

- diety sołtysów - 41 850 zł, 

- dotację dla OSP w Dąbrówkach na zakup samochodu bojowego - 390 000 zł, 

- wydatki bieżące oświaty - 55 291 zł, 

- przesunięcie 923 zł z inwestycji Radosne podwórko II na Modernizację placu zabaw w 

Osowiczach, 

- zwiększenie środków na modernizację bieżni lekkoatletycznej na stadionie przy SP przy ul. 

Polnej - 349 084 zł, 

- dokumentację Wasilkowskiego Domu Seniora - 38 500 zł,  

- sterylizację kotów - 4 000 zł, 

- wyposażenie USC - 57 228 zł, 

- stypendia socjalne - 32 000 zł, 

-dokonano przesunięcia w ramach f. sołeckiego Dąbrówek 1 500 zł z zakupu stołu 

bilardowego na zakup traktora do koszenia trawy. 

Dokonano zmiany klasyfikacji budżetowej - utrzymanie świetlic z rozdz. 92601 na rozdz. 

92109. 

W wolnych środkach w wysokości  środki RFIL stanowią kwotę 744 532 zł, a środki RFRD 

- 457 531 zł. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Radny Janusz Kozłowski zapytał o wydatki przeznaczone na USC. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska powiedziała, że chodzi o wyposażenie Urzędu Stanu 

Cywilnego – meble i sprzęt komputerowy. 

 

Radna Magdalena Jakuć zapytała, czy środki na remont harcówki będą wystarczające. 
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Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej Iwona Mocniak potwierdziła, że wystarczą. 

 

Radna Anna Pszczółka zapytała czym ogrzewany będzie lokal przeznaczony dla harcerek. 

 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej Iwona Mocniak odpowiedziała, że budynek 

będzie ogrzewany matami elektrycznymi. Zaplanowany jest też kominek. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski odniósł się do zakupu zamiatarki. Powiedział, że jest to 

niezrozumiałe, żeby gmina jako udziałowiec spółki „Czyste Środowisko” płaciła tak wysoką 

stawkę za wynajem zamiatarki należącej do spółki. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz powiedział, że zamiatarka, o której mowa jest duża 

i służy do zamiatania ulic. Zakład Gospodarki Komunalnej w Wasilkowie zgłasza 

zapotrzebowanie na zakup mniejszej zamiatarki, która pozwoliłaby czyścic chodniki i ścieżki 

rowerowe. 

 

Pracownicy Zakładu Gospodarki Komunalnej powiedzieli o potrzebie zakupu zamiatarki. 

 

Radna Magdalena Jakuć zapytała, czy planowane jest kupno sprzętu nowego czy używanego. 

 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej Iwona Mocniak odpowiedziała, że planuje 

kupić około dziesięcioletni sprzęt. Będzie on spełniał wszystkie wymagania. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz powiedział, że jego zdaniem lepiej byłoby 

pomyśleć o nowym sprzęcie. 

 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej Iwona Mocniak odpowiedziała, że 

przemyślała ten temat i skonsultowała z pracownikami, którzy będą z tym sprzętem pracować 

i jest przekonana, że zamiatarka kosztująca ok. 100 tys. zł będzie wystarczająca. Jeżeli radni są 

chętni by wspomóc Zakład, to kolejną potrzebą jest zakup ciągnika. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski złożył wniosek o zarezerwowanie w budżecie kwoty 

250 tys. zł na zakup nowej zamiatarki. 

 

Radny Michał Król powiedział, że jeżeli Kierownik wnioskowała o używany sprzęt, to wie, 

co jest naprawdę potrzebne. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska powiedziała, że w tej chwili w budżecie nie ma 

środków na ten cel. Nie jest to też najlepszy moment, żeby zwiększać limit zadłużenia. 

 

Radny Janusz Kozłowski zaproponował, żeby Kierownik ZGK przeanalizowała oferty 

zakupu nowego sprzętu i żeby do tematu wrócić za miesiąc. 



5 
 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej Iwona Mocniak powiedziała, że na zakup 

zamiatarki z 2012 lub 2014 r. trzeba byłoby czekać ok. 3 miesięcy, natomiast na nowy sprzęt 

znacznie dłużej, a potrzeba oczyszczania miasta jest już teraz. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski – należy patrzeć perspektywicznie i kupić dobry sprzęt. 

 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej Iwona Mocniak zapowiedziała, że na 

najbliższą komisje przygotuje się i sprawdzi oferty, ceny nowego sprzętu. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski ponowił swój wniosek o zakup nowej zamiatarki 

(bez wskazywania kwoty). 

 

Przewodniczący Komisji zarządził przerwę. 

 

Przerwa 

17:54 – 18:04 

 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie wniosku. 

 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 9; PRZECIW – 1; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 2. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian do budżetu gminy na 2022 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 10; PRZECIW – 1; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków na lata 2022-2037 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 10; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 2. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na realizację inwestycji 

drogowych w 2022 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 12; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

 

d) Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miejscowości Jurowce, gmina 

Wasilków. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz powiedział, że po konsultacji z mieszkańcami, 

którym zależało na uniknięciu intensyfikacji zabudowy, powstała uchwała intencyjna 

dotycząca miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału BGGN Beata Grzegorczyk-Andrejczuk przedstawiła 

założenia planu. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Mieszkanka powiedziała, że plan przedstawiony w projekcie uchwały obejmuje obszar ok. 19 

ha. Część nieruchomości jest już objęta miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego 

z 2001 i 2003 r. Plany te zakładają zabudowę rezydencjonalną. Zapytała, w jakim celu tworzy 

się kolejny plan, skoro obszar jest już objęty poprzednim – to niecelowe wydanie środków. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału BGGN Beata Grzegorczyk-Andrejczuk powiedziała, że 

mieszkańcy występowali z wnioskiem, żeby nowym planem objąć cały obszar. Ponadto stary 

plan nie zawiera wielu składowych, które są obecne w aktualnie procedowanych planach, m.in. 

parametry zabudowy. Gmina stoi na straży ładu przestrzennego, dlatego konieczne jest 

stworzenie nowego planu zagospodarowania, żeby ograniczyć intensywność zabudowy na tym 

obszarze. 

 

Mieszkanka zgodziła się z przedmówczynią, że zasadne jest ograniczenie zabudowy, jednak 

może warto byłoby ograniczyć nowy plan do terenów niezabudowanych, objętych już planem 

oraz terenów, które nie są objęte planem. Nie ma sensu opracowywać planu dla powierzchni, 

które są już zagospodarowane. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału BGGN Beata Grzegorczyk-Andrejczuk powiedziała, że 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego nigdy nie narzuca rozwiązań dla istniejącej 

zabudowy. 
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Mieszkanka zapytała o ekonomiczne uzasadnienie tworzenia planu dla nieruchomości, które 

są już objęte planem. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz powiedział, że na spotkaniu z mieszkańcami, w 

trakcie którego omawiano plan zagospodarowania działki nr 1066 padł postulat, aby rozszerzyć 

zasięg planu na większą powierzchnię – stąd inicjatywa. Jeżeli jednak mieszkańcy nie widzą 

potrzeby i racjonalności wdrożenia tego planu, to skłonny jest go wycofać. 

 

Mieszkaniec powiedział, że rozumie intencje Burmistrza. Zwrócił uwagę na problem, jakim 

jest objęcie planem wielkiego obszaru z wyłączeniem działki nr 1066. Mieszkańcy są 

zaniepokojeni tym, co dzieje się na tej działce. Powiedział, że należy objąć planem cały obszar, 

łącznie z działką nr 1066. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski poparł stanowisko mieszkańca, aby 

opracować plan dla całości obszaru, bez włączeń. Wykonawcy inaczej szacują koszt, jeżeli jest 

już istniejąca zabudowa. 

 

Radny Janusz Kozłowski zapytał, czy plan zagospodarowania działki nr 1066 będzie 

współgrał z nowym planem. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału BGGN Beata Grzegorczyk-Andrejczuk powiedziała, że 

wpłynęły uwagi do planu zagospodarowania działki nr 1066, Burmistrz będzie je rozpatrywał. 

Plan czeka kolejne wyłożenie, więc mieszkańcy będą mieli okazję się z nim zapoznać. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miejscowości Jurowce, gmina Wasilków. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 2; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 4. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

e) Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie diet radnych oraz zasad zwrotu kosztów 

podróży służbowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jarosław Aleksander Zalesjki przedstawił projekt 

uchwały. 

Uchwała została dostosowana do wytycznych Wojewody Podlaskiego – usunięto z niej przepis 

dający Przewodniczącemu Rady Miejskiej uprawnienia do usprawiedliwiania nieobecności. 

Ponadto zgłosił autopoprawkę do uchwały – zróżnicowanie potrąceń za nieusprawiedliwioną 

nieobecność: 150 zł za nieobecność na sesji, 100,00 zł za nieobecność na posiedzeniu komisji, 
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w skład której radny został wybrany, a także zmianę brzemienia ust. 3, który otrzymuje 

brzmienie: „3. Potrąceń nie dokonuje się, gdy nieobecność wynikała z konieczności pełnienia 

przez radnego w tym czasie obowiązków związanych z wykonywaniem mandatu radnego na 

polecenie Przewodniczącego Rady Miejskiej". 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie diet radnych oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowej. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 12; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

f) Uchwała w sprawie zmiany Statutu Gminy Wasilków. 

 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz-Lenkiewicz przedstawiła projekt uchwały. W związku 

z powstaniem nowych sołectw konieczne jest uaktualnienie Wykazu jednostek pomocniczych, 

stanowiących załącznik do Statutu Gminy Wasilków. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmiany Statutu Gminy Wasilków. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 12; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

g) Uchwała w sprawie nieodpłatnych przejazdów środkami lokalnego transportu 

zbiorowego organizowanego przez Gminę Wasilków dla obywateli Ukrainy. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski przedstawił projekt uchwały. 

Mając na uwadze działania wojenne jakie toczą się na terenie Ukrainy i napływ emigrantów na 

terytorium Rzeczpospolitej Polskiej wprowadza się bezpłatne przejazdy dla obywateli Ukrainy 

komunikacją miejską do dnia 31.12.2022 r.  

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 
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Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie nieodpłatnych przejazdów środkami lokalnego transportu zbiorowego 

organizowanego przez Gminę Wasilków dla obywateli Ukrainy. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 12; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

h) Uchwała w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wasilków w 2022 r. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Goralewska 

przedstawiła projekt uchwały. 

Rada Miejska wypełniając obowiązek, określa corocznie w drodze uchwały do dnia 31 marca, 

program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. 

Projekt uchwały został wysłany celem zaopiniowania do Powiatowego Inspektoratu 

Weterynarii w Białymstoku, Towarzystwa Opieki nad zwierzętami oraz działających na 

terenie gminy 5 kół łowieckich.  

Program w szczególności ma na celu zapewnienie opieki zwierzętom bezdomnym, 

zmniejszenia populacji porzuconych zwierząt, a także edukację w zakresie ich humanitarnego 

traktowania. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wasilków w 2022 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 12; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad 6 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 6 porządku obrad – 

Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Radny Michał Król zgłosił awarię latarni na ul. Wojtachowskiej i  Jakimy.  
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Przewodniczący Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie protokołów: 

 

- Protokół nr 28/2021 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 10; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 2 

 

- Protokół nr 29/2021 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 10; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 2 

 

- Protokół nr 30/2021 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 10; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 2 

 

- Protokół nr 31/2021 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 10; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 2 

 

Protokoły zostały przyjęte. 

 

Ad 7 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz, w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej Rady Miejskiej                

w Wasilkowie, podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady o godzinie 19:20. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                Protokołowała              Przewodniczył 

 

             Agata Radziszewska        Andrzej Augustynowicz 


